
Referat af bestyrelsesmøde i Hjortshøj Grundejerforening, mandag d. 26. oktober kl 19.30. 

 

Tilstede: Karl, Mette, Henrik, Troels.  

Afbud: Kenn. 

 

Siden sidst 

 

- Bestyrelsen er suppleret med Karl Sørensen, da Jean Linddahl har ønsket at udtræde. 

- Legeplads. Det ser meget, meget flot ud. Stor tilfredshed i bestyrelsen med forårets arbejde. Der 

indkøbes 2 mål til foråret. 

- Asfaltarbejde på fællesveje. Henvendelse til Jørgen fra NCC. Starter først i november. 

- Mette har sendt henvendelse vedr. den nye asfalt på kommunens vej, Løvagervej, hvor der måske 

er problemer ifbm det nye asfaltarbejde. Vi afventer svar fra kommunen. 

- Henvendelse vedr. hundelorte. Jens Pedersen Hesselvig, Bygbjerg 16, har henvendt sig vedr. 

hundelorte. Opfordrer til, at bestyrelsen diskuterer problemet. Vi skriver rundt til alle i foreningen 

om at samle deres hunde-lorte op. 

 

Økonomi – gennemgang v. Henrik 

 

- Vedligeholdskonto: 170.000. 

- Regninger: Sne 11.000, græs 16.000, NCC 63.000 – alle beløb inkl. moms.  

 

Rest ca 80.000 kr. 

 

Vejfond pr. dd. 582.000 kr 

 

 

Der overføres 31.000 kr om året til vejfonden, 350 kr pr. husstand. Vi overvejer frem mod 

generalforsamling, om beløbet til skal forhøjes, da vi ellers ville have svært ved at spare op til at få lagt 

ny asfalt om 15-20 år. F.eks hæve kontingent fra nuværende 1600 til 1800 – og lægge 200 mere i 

vejfond. 

 

Troels taler med NCC vedr. forventet levetid på nuværende asfalt. Mette foreslår udarbejdelse af visuel 

graf til fremlæggelse ved generalforsamling. 

 

 

- Har vi penge til chikane + pullerter? (Jvf mailkorrespondance) 

 

Chikane sættes i gang. Troels kontakter Bent. 

Vi sætter pullert op v. Marseen – og trækker pullerten v. ”posthjørnet op”. 

 

Gennemgang af forretningsorden – evt justering. 

Vi gennemgik forretningsorden. Bærer præg af, at den er lidt gammeldags. Skal vi justere den – eller lade 

den stå?? Hvordan forholder vedtægterne sig til forretningsorden? Næste gang har vi alle sammen læst 

VEDTÆGTERNE, og så gennemgår vi forretningsorden igen. 

 

Fremover går referat på skift. 

 

 

Generalforsamling til foråret – modernisering? Og fastsættelse af dato. 



 

Vi skubber punktet til næste møde. 

 

Nabohjælp v. Mette 

 

Mette laver et fællesskriv, som vi husstandsomdeler i november. Herefter afventer vi svar fra 

medlemmerne. 

 

Evt. 

 

Intet til evt. 

 

Møde slut kl. 21.40. 

 

Ref Troels 

 


